
   
 

 
 

Referat fra bestyrelsesmøde  

onsdag den 8. november 2023 

kl. 17.00 - kantinen 
 

 

Dagsorden:  
  

    

1.) Ordstyrer: Linda 

2.) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde - oktober 

   2a) Meddelelser 

3.) Juletræsfest – skal SAB deltage 

   4.) Kassererens meddelelser 

   5.) Meddelelser fra nedsatte udvalg: 

    - Selskabslokaleudvalg 

    - Grønne områder 

    - Parkeringsudvalg 

    - Legepladsudvalg 

    - Vaskeriudvalg 

    - Arrangement og Aktivitetsudvalg  

    - Solcelleudvalg 

    - Følgegruppe (2-5) 

    - Arbejdsgruppe vedr. badeværelser og stigestrenge (afd. 1) 

   6.) Nyt fra Bydelsforeningen 

   7.) Evt. 

 

 

 

 

Ad. 1 Ordstyrer 

 Linda 

 

Ad. 2 Godkendelse af referat fra oktober 

 Referatet blev godkendt 

 

Ad. 2a Meddelelser 

 

 Klage til Movia og Københavns kommune er godkendt af de 3 bestyrelser. Karin 

sender klagen. 

 I den forbindelse nævnte Per at det midlertidige busstop på Terrasserne ved kollegiet 

bør udstyres med en perron. Det er ikke rart at benytte dette stopsted som er mudret 

og smattet. Enighed om at rette henvendelse til Leon. 

 (Movia flytter angiveligt stoppestedet) 

 

 Gaver til personale 

 Bestyrelsen har vedtaget at yde en erkendtlighed i forbindelse med jubilæer.  

 Retningslinjer der er gældende i KAB følges. Karin skriver til Jack, så han kan følge 

op.  



   
 

  

 Kommunikationsudvalg 

 Pernille refererede hvilke sager man beskæftiger sig med her.  

 

 Katte 

 Der er mange involverede. Det blev vedtaget at Pernille, Connie og Karin sætter sig 

sammen og afklarer, hvilke retningslinjer der skal gælde for SAB, så Connie ikke 

står med det alene.  

  

Ad. 3 Juletræsfest skal SAB deltage? 

 Det blev vedtaget, at SAB yder et tilskud på 10.000 

Pernille vil gå ind i festudvalget og arbejde med fremtidige fester, så bestyrelsen får 

afklaret, hvad det er SAB Tingbjerg ønsker i forhold til fremtidige fester.  

 

Ad.4 Kassererens meddelelser 

 Der er brugt penge til transport.  

Herudover er der brugt penge til Bygården, men disse midler kommer ikke fra 

bestyrelsens rådighedsbeløb. 

 

Ad. 5 Nedsatte udvalg 

 

 Selskabslokaleudvalg 

 Der er nogen der har begået hærværk på det elektriske system, som har indflydelse    

  på hvornår strømmen slukker på grund af støj. 

Det bliver formentlig temmelig kostbart at få udbedret, så der arbejdes på, at vi kan 

få det tjekket af efter hver udlejning. 

Fjernbetjening til lærred og AV-udstyr er fjernet fra lokalet, så nu skal man specifikt 

bede om det, for at man kan få dem med i lejen. 

 

Det har været et dyrt år for Bygården, det skyldes også til dels, at man har valgt at 

skifte stellet ud. Det var desværre ikke muligt at få suppleret op af det - meget gamle 

– stel vi havde. Der er stadig også nogle ting der mangler bl.a. dåseåbnere, som er 

forsvundet.  

Herudover er der ønsker om en ekstra ovn og et gelænder til 1. sal. 

 

P-udvalg 

Leon, Pernille, Henrik og en repræsentant fra ”Din parkering” holder møde vedr. de 

regler der indtil videre er nedfældet. Her skal man også diskutere det fremtidige 

arbejde. 

Opmærkning af båse ”giv et praj”. Svært når stregerne ikke er der. ( Kom til at tænke 

på, at kan man kun sende billeder, så kan man måske skrive en tekst om hvad det 

handler om og så tage et foto af det. Karin) 

 

Legepladsudvalg 

Der er glemt en legeplads i afdeling 3. Det undersøges om der er økonomiske 

råderum til en ny. 

 

Vaskeriudvalg 

Katharina mødes med en Nortec-mand vedr. piktogrammer.  

Der skal ske en prisfastsættelse i 2024. Det vil ske på et kommende møde.  

Vedr. aftørring så arbejdes der på at finde det rette papir. 

Der skal laves et pilotprojekt. 



   
 

 

Arrangement og aktivitetsudvalg 

Pernille vil gerne være frontløber på at få diskuteret hvilke arrangementer herunder 

især jule arrangementer vi ønsker. 

Pernille ønsker at bestyrelsen kommer på forkant, så man ikke nikker ja til noget man 

ikke går helhjertet ind for.  

 

Solcelleudvalg 

Katharina har været til møde på Østerbro.  

Det ville være praktisk at etablere solceller i forbindelse med renovering.  

Der er godt økonomi i solceller. En evt. huslejeforhøjelse vil man kunne få 

boligsikring til. Københavns kommune har godkendt, at man kan etablere solceller.  

 

Ordet er dit 

Pernille, Henrik, Katharina, Connie, Linda, Per, Martin (Olav) 

 

Ad. 6     Nyt fra Bydelsforeningen  

Topmøde 

 

Pernille orienterede fra topmødet. 

 

Der er i forbindelse med byggeriet mange ødelagte veje, fortove mm.  

Skaderne dokumenteres, så de efterfølgende kan blive genoprettet. 

Plejehjem færdigt til april  

Affald: skaktene ønskes nedlagt.  Nedgravede løsninger er ikke en mulighed, da det 

vil blive alt for dyrt.  

Affaldsbeholdere skal placeres i terræn. Giver færre p-pladser, men P huset vil kunne 

gøres lidt større.   

Herudover blev der talt om børneudvalg, der kan samarbejde med skolebestyrelsen 

om kunst-legepladsen ved skolen. 

 

 


